
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen 18.12.2024. godine na sjednici Općinskog vijeća Općine Breznica, koja je 
održana u prostorijama Općine Breznica. 
 Sjednica je sazvana putem elektroničke pošte Pozivom KLASA: 024-01/24-01/06, 
URBROJ: 2186-23-01-24-1 od 12.12.2024. godine. 
 
 Sjednici su nazočni: 

1. Tomislav Ledinski, predsjednik Općinskog vijeća, 
2. Ivan Andrašek, potpredsjednik, 
3. Nikola Podoljnjak, potpredsjednik, 
4. Nikolina Fišter, 
5. Petar Andrašek, 
6. Stjepan Brglez. 

 
Sjednici nisu nazočni vijećnici Ivana Lendl Trglačnik, Jadranka Bahlen i Mario 

Marenčić, koji su opravdali svoj izostanak. 
 

 Ostali nazočni: 
1. Stjepan Krobot, načelnik Općine Breznica, 
2. Stjepan Šafran, pročelnik, 
3. Marko Futač, viši referent i voditelj zapisnika. 

 
 Sjednica se tonski snima putem snimača (aparat AVerMedia ExtremeCap 910), o 

čemu su vijećnici upoznati. 
 
Predsjednik Tomislav Ledinski otvara sjednicu u 18:00 sati. Predsjednik konstatira da 

postoji kvorum za donošenje odluka i potvrđuje da su vijećnici primili materijale za sjednicu 
poslane putem elektroničke pošte. 

 
Predsjednik otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Općinskog vijeća održane 

20.08.2024. godine. 
Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno. 
 

 Predsjednik Općinskog vijeća Tomislav Ledinski predlaže slijedeći 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Izmjene i dopune Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu, 
2. Proračun Općine Breznica za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu, 
3. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Breznica za 2025. godinu, 
4. Odluka o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, evidentiranja, nadzora, 

naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom 2025. godine, 
5. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 

2024. godinu, 
6. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 

2024. godinu, 
7. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Breznica za 2024. godinu, 
8. Program održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2025. godinu, 
9. Program građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2025. godinu, 
10. Program javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica za 2025. godinu, 
11. Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Breznica za 2025. godinu, 



12. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Breznica za 2024. godinu, 
13. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine Breznica 

za razdoblje 2025. – 2028. godinu, 
14. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Breznica za 2025. godinu, 
15. Odluka o studentskim stipendijama Općine Breznica, 
16. Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u 

neotuđivom vlasništvu Općine Breznica: 
 NC Drašković – Jarek, 
 NC Drašković – Jarek 2, 
 NC Drašković – Trglačnik, 
 NC Breznica – Lovrići 1, 
 NC Breznica – Lovrići 2, 

17. Ostala pitanja i prijedlozi. 
 

 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 1) 
Izmjene i dopune Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik ukratko 
obrazlaže glavne stavke u Izmjenama i dopunama Proračuna. Prihodi su smanjeni budući da 
nisu ostvareni planirani prihodi od EU sredstava za izgradnju novog vrtića. Budući da je 
izgradnja krenula kasnije od planiranog, povlačenje EU sredstava za novi vrtić se sada planira 
u sljedećoj godini. Pomoći iz državnog proračuna su također ostvarene u manjem iznosu od 
planiranog. 
 Na rashodovnoj strani uz uobičajene rashode pročelnik posebno izdvaja sufinanciranje 
rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag te projekte rekonstrukcije dvije ceste, rekonstrukcije 
krovišta mrtvačnice te uređenja igrališta u Breznici i dječjeg igrališta Vrtića u Bisagu. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Breznica za 2024. 
godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu su 
prihvaćene jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Proračun Općine Breznica za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
pojašnjava da su vijećnici u materijalima za sjednicu dobili dvije verzije prijedloga Proračuna, 
na 2. razini (verzija za objavu) i na 4. razini (detaljnije razrađena verzija za vijećnike). 
Prijedlog Proračuna je bio i na javnom savjetovanju u trajanju od 30 dana. 
 Od glavnih prihoda u 2025. godini planirano je povlačenje sredstava za izgradnju 
novog vrtića u Breznici te druge tekuće i kapitalne pomoći. Glavni planirani rashod u 2025. 
godini odnosi se na troškove izgradnje novog vrtića, u iznosu od 2 milijuna eura. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Vijećnik Petar Andrašek 
postavlja pitanje o statusu ceste Breznica – Butkovec u novom Proračunu. Pročelnik odgovara 
da je modernizacija iste planirana u Proračunu i da će više informacija o tome biti kod točke 
9. dnevnog reda (Program građenja komunalne infrastrukture za 2025. godinu). 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi od strane vijećnika te predsjednik daje prijedlog 
Proračuna Općine Breznica za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu na glasanje. 
 



 Zaključak: Proračun Općine Breznica za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 
2027. godinu su prihvaćeni jednoglasno. 

 
Toč. 3) 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Breznica za 2025. godinu 
 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da se radi o uobičajenoj odluci koja se donosi svake godine uz Proračun u skladu 
sa Zakonom o proračunu. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Breznica za 2025. 
godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Breznica za 2025. godinu je 
prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 4) 

Odluka o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, evidentiranja, nadzora, 
naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom 2025. godine 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da se također radi o odluci koja se donosi svake godine, a kojom se Poreznoj 
upravi povjeravaju poslovi naplate općinskih poreza. Ove godine to je samo porez na 
potrošnju, budući da je Sabor u petak ukinuo porez na kuće za odmor. No, budući da nove 
Izmjene Zakona o lokalnim porezima nisu još stupile na snagu, prijedlog Odluke ne sadrži 
novi porez na nekretnine koji je zamijenio porez na kuće za odmor. Po stupanju Zakona na 
snagu vjerojatno će biti potrebno u siječnju ili veljači mijenjati ovu Odluku, ali i Odluku o 
lokalnim porezima Općine Breznica. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, 
evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom 
2025. godine na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, 
evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica 
tokom 2025. godine je prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 5) 
Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 

u Općini Breznica za 2024. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da se radi o izmjenama Programa koji je donesen uz Proračun za 2024. godinu. 
Pročelnik ukratko navodi glavne stavke prijedloga Izmjena i dopuna Programa.  
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 
infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u 
Općini Breznica za 2024. godinu su prihvaćene jednoglasno. 



 
Toč. 6) 

Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture 
u Općini Breznica za 2024. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da se također radi o izmjenama Programa koji je donesen prošle godine. Pročelnik 
ukratko navodi projekte iz prijedloga Izmjena i dopuna Programa. Izrada projektne 
dokumentacije za biciklističko-pješačka staze je odgođena za sljedeću godinu zbog žalbe na 
postupak javne nabave. Novi projekti u ovim Izmjenama su sanacija klizišta na cesti Podvorec 
– Sv. Duh – Mirkovec (koja se sufinancira od strane Hrvatskih voda) te modernizacija 
pješačkih staza na groblju (a koja je u tijeku i završiti će se sljedeće godine). 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne 
infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u 
Općini Breznica za 2024. godinu su prihvaćene jednoglasno. 
 

Toč. 7) 
Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima 

Općine Breznica za 2024. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
pojašnjava da se opet radi o izmjenama Programa koji je donesen uz Proračun za 2024. 
godinu i ukratko navodi glavne stavke prijedloga Izmjena i dopuna Programa. Najveća stavka 
u Programu odnosi se na financiranje predškolskog odgoja. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim 
djelatnostima Općine Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim 
djelatnostima Općine Breznica za 2024. godinu su prihvaćene jednoglasno. 
 

Toč. 8) 
Program održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2025. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik ukratko 
navodi glavne stavke iz prijedloga Programa i pojašnjava da se radi o iznosima iz donesenog 
Proračuna za 2025. godinu. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini 
Breznica za 2025. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Program održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 
2025. godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 
 
 
 



Toč. 9) 
Program građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2025. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik navodi 
projekte iz prijedloga Programa i pojašnjava da se radi o iznosima iz donesenog Proračuna za 
2025. godinu. 
 Izrada projektne dokumentacije za biciklističko-pješačke staze financira se u iznosu od 
220.000,00 € iz fondova EU. 
 U Programu se za sljedeću godinu nalazi i modernizacija nerazvrstane ceste Breznica 
– Butkovec. Problem oko ove ceste je da je samo 1/3 ceste na području Općine Breznica, 1/3 
ceste prolazi granicom općina Breznica i Breznički Hum, a 1/3 se nalazi na području Općine 
Breznički Hum. Potrebno je dogovoriti zajedničku provedbu ovog projekta s Općinom 
Breznički Hum jer nema smisla asfaltirati samo pola ceste. 
 Načelnik dodaje da je sudeći po dosadašnjim kontaktima Općina Breznički Hum 
voljna sudjelovati u takvom projektu, ali da bi stanovnici zaseoka Andrašeki trebali i sami 
pritisnuti Hum da nađu sredstva za svoj dio projekta. U tom slučaju ova cesta bi se mogla 
urediti sljedeće godine. Vijećnik Stjepan Andrašek odgovara da će pokušati napraviti to. 
 Pročelnik pojašnjava i planirani projekt izgradnje parkirališta u Breznici. Radi se o 
parkiralištu koje bi se uredilo iz igrališta u Breznici, a služilo bi i kao parkiralište za korisnike 
usluge novog vrtića. U samom vrtiću planirana su samo parkirališna mjesta za zaposlene. U 
vezi s ovim projektom planira se i otkup zemljišta uz igralište. 
 Modernizacija ceste nerazvrstane Drašković – Jarek 2 provesti će se ako se nađe 
odgovarajući izvor financiranja sljedeće godine. Uz to planira se i rekonstrukcija teško 
oštećenog dijela nerazvrstane ceste Breznica – Šamci. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini 
Breznica za 2025. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Program građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 
2025. godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 10) 
Program javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica za 2025. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik ukratko 
navodi glavne stavke iz prijedloga Programa. Najveća stavka u programu je i dalje 
financiranje rada vrtića, koji sada ima 13 stalno zaposlenih, uz medicinsku sestru i pedagoga. 
Sadašnja ekonomska cijena vrtića uz trenutni broj djece u vrtiću pokriva samo troškove plaće 
zaposlenika (cca 29.000,00 € mjesečno) te se niti sa sredstvima koje Općina prima za fiskalnu 
održivost vrtića (cca 7.000,00 € mjesečno) ne pokriva sve troškove rada vrtića. Zbog tog 
razloga biti će potrebno ponovno podići ekonomsku cijenu vrtića, uz istodobno dizanje visine 
sufinanciranja usluge roditeljima s podrućja Općine. Ali to će predstavljati problem 
roditeljima s područja drugih općina, za koje će cijena usluge vrtića znatno porasti. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima 
Općine Breznica za 2025. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Program javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica 
za 2025. godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 
 



 
Toč. 11) 

Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Breznica za 2025. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da se radi o planu koji se donosi svake godine temeljem zakona. Plan sadrži popis 
mjera i nositelja mjera u slučaju nastajanja prirodne nepogode te procjene osiguranja opreme i 
drugih sredstava za zaštitu i sprječavanje stradanja imovine, gospodarskih funkcija i 
stanovništva. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine 
Breznica za 2025. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Breznica za 
2025. godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 12) 
Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Breznica za 2024. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da je u Analizi dan pregled aktivnosti operativnih snaga civilne zaštite u 2024. 
godini i ukratko navodi o kojim operativnim snagama se radi. Dodaje da će sljedeće godine 
biti potrebno provesti edukaciju povjerenika civilne zaštite. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine 
Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Breznica za 
2024. godinu je prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 13) i 14) 
    Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine 

Breznica za razdoblje 2025. – 2028. godinu 
i 

    Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Breznica za 2025. godinu, 
  
 Pročelnik predlaže da se ove točke dnevnog reda razmatraju zajedno budući da se vežu 
na istu tematiku. Smjernicama se određuju mjere i aktivnosti za organizaciju i razvoj sustava 
civilne zaštite za razdoblje od 2025. do 2028. godine, a Planom se detaljnije razrađuju iste za 
sljedeću godinu. Pročelnik ukratko prolazi kroz sadržaj Smjernica, odnosno Plana razvoja 
sustava civilne zaštite. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točkama dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi 
od strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na 
području Općine Breznica za razdoblje 2025. – 2028. godinu i Godišnjeg plana razvoja 
sustava civilne zaštite Općine Breznica za 2025. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području 
Općine Breznica za razdoblje 2025. – 2028. godinu su prihvaćene jednoglasno. 
 Zaključak: Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Breznica za 2025. 
godinu je prihvaćen jednoglasno. 



 
Toč. 15) 

Odluka o studentskim stipendijama Općine Breznica 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da je trenutno važeća Odluka o studentskim stipendijama donesena još 1999. 
godine. Nova Odluka će detaljnije razraditi koji studiji se stipendiraju i koji su uvjeti za 
dobivanje stipendije. Novost je i da će se stipendije dodjeljivati za akademsku, a ne za 
kalendarsku godinu kako je bilo do sada. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o studentskim stipendijama Općine Breznica na 
glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o studentskim stipendijama Općine Breznica je prihvaćena 
jednoglasno. 
 

Toč. 16) 
    Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica:  
NC Drašković – Jarek, NC Drašković – Jarek 2, NC Drašković – Trglačnik, 

NC Breznica – Lovrići 1 i NC Breznica – Lovrići 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se radi o istom postupku kojim je Općina i do sada rješavala imovinsko stanje 
svoje infrastrukture. Po odluci Općinskog vijeća mjernik izlazi na teren da točno izmjeri 
stvarno stanje, te se tada cesta upisuje kao javno dobro u vlasništvu Općine. Dodaje i da su 
nastali problemi jer Županijska uprava za ceste ne radi tako, već samo upisuju čestice bez 
mjerenja stvarnog stanja. 
 Pročelnik pojašnjava o kojim cestama se radi u ovoj točci dnevnog reda. 
Potpredsjednik Ivan Andrašek dodaje da će se trase cesta NC Breznica – Lovrići 1 i NC 
Breznica – Lovrići morati izmjeriti jer znatno odstupaju od stanja u katastru. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedloge odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim 
dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica na glasanje. O svim 
prijedlozima odluka u ovoj točci dnevnog reda glasati će se odjednom. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Drašković – 
Jarek javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Drašković – 
Jarek 2 javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Drašković – 
Trglačnik javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Breznica – 
Lovrići 1 javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Breznica – 
Lovrići 2 javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 



 
Toč. 17) 

Ostala pitanja i prijedlozi 
 
 Vijećnik Stjepan Brglez postavlja pitanje, da li i Općina Breznički Hum sufinancira 
izgradnju novog vrtića? Načelnik odgovara da je Općina Breznički Hum partner samo zbog 
bodovanja projektnog prijedloga i da nema financijske obveze. 
 Pročelnik obavještava Općinsko vijeće da je Općina Breznica uz 690.000,00 € iz EU 
fondova za izgradnju vrtića osigurala još 830.000,00 € državnih sredstava od Ministarstva 
znanosti, obrazovanja i mladih. Ostatak vrijednosti projekta do 2.400.000,00 € morati će 
pokriti Općina. Dodaje je krivo postavljen natječaj od strane Ministarstva razlog zašto samo 
manji dio sredstava za izgradnju vrtića zaista i dolazi od EU sredstava. Načelnik dodaje da će 
se dodatna sredstva možda moći osigurati iz budućih natječaja. 
 Načelnik obavještava Vijeće o problemima koji su nastali jer je Županijska uprava za 
ceste upisala neke nerazvrstane ceste na sebe, a sada ih ne želi održavati. Isto je napravila i 
Općina Visoko. To se dogodilo jer se samo provodi upis vlasništva bez da se gleda stvarno 
stanje na terenu. U tijeku je velika sječa biskupske šume na području Općine Visoko, a 
planiralo se 2/3 drvene mase prevesti preko NC Borenec – Đurinovec, što bi teško oštetilo 
cestu. Općina je to zabranila, ali i dio te ceste je ŽUC proglasio svojom, što stvara probleme 
oko toga tko može dati suglasnosti ili zabranu na prijevoz tereta na toj cesti. Vjerojatno će biti 
potreban sastanak s ŽUC-om da se riješi ovaj problem. 
 Načelnik izvještava Općinsko vijeće o projektima provedenim u 2024. godini, kao i o 
projektima u tijeku. Uz vrtić koji se gradi u Breznici planirana je i izgradnja parkirališta preko 
puta državne ceste, za koje je i u tijeku otkup zemljišta. Trenutno se čekaju svjetiljke za 
planirana proširenja javne rasvjete. Potrebno će biti i raspraviti što napraviti s domom u 
Mirkovcu. Završava se sanacija klizišta nerazvrstane ceste u Podvorcu, a koja je sufinancirana 
od iznosu od 65% od strane Hrvatskih voda. U tijeku je i proširenje vodovodne mreže u 
Podvorcu. Općina je od Varaždinske županije dobila sredstva za ogradu vrtića, a sredstva za 
krovište mrtvačnice osigurana su iz EU fondova preko LAG-a. 
 Vijećnik Stjepan Brglez obavještava Vijeće o problemu oko osiguranja za štete od 
naleta vozila na divljač Hrvatskog lovačkog saveza. Pročelnik potvrđuje da je Hrvatski 
lovački savez kontaktirao Općinu u vezi jednog naleta, ali da im je odgovoreno da se to 
dogodilo na državnoj cesti. Vijećnik Stjepan Brglez, pročelnik, načelnik i potpredsjednik Ivan 
Andrašek sudjeluju u raspravi na temu osiguranja i odgovornosti za štete od naleta vozila na 
divljač. 
  Potpredsjednik Ivan Andrašek obavještava Vijeće da je  na županijskoj prometnici 
Jarek – Jales samo nasipan dio bankina i to s lošim materijalom. Smatra da treba kontaktirati 
ŽUC da barem dovrše nasipavanje bankina. Načelnik se slaže s time i dodaje da su je 
nasipavanje bankina prekinuto jer su strojevi povučeni u pričuvu za zimsku službu. Smatra da 
su radovi izvedeni nakaradno. 
  
 Dovršeno u 19,30 sati. 
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